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REFERAT  

Bestyrelsesmøde d. 11.01.22 

 

Møde indkaldt af Anders Jørgensen 

Deltagere: Rasmus Haltrup, Jan Jensen, Anders Jørgensen, Anne Gaardsvig, Diana 

Quistgaard 

Sted: via Teams 

Referent: Anne Gaardsvig  

 

Punkt 1  
 

God bagjul 

Alle haft en god jul – både med og uden corona!  

 

Punkt 2   Afslutning julemarkedet  
 
Overskuddet lyder på ca. 10800 kr. Der er solgt 100 lodder fra 
Støtteforeningen men der skal tages højde for mistet halleje. 
 
Vi afholder ikke julemarkedet for at tjene et kæmpe overskud til 
Støtteforeningen men vi kan overveje hvordan vi holder 
udgifterne lidt lavere. Der er brugt mange penge på mad, så 
man kunne overveje at sætte priserne lidt op. Eventuelt tjene ca. 
50% på maden.  
 
Ved fremtidige julemarkeder, tages der en snak med 
julemarkedsgruppen om forholdet mellem udgifter og indtægter.  

 

Punkt 3  Årshjul 

Steen Møller d. 24.03.22:  
Poul Nissen (var det ikke det han hed??) har sponsoreret 4000 
kr. Man kan sponsorere fra 1000 kr. og op. Billetprisen forløber 
sig til 100 kr. Rasmus og Jan vil prøve at indhente lidt forskellige 
sponsorater til arrangementet og har nogle i kikkerten.  
 
Arbejdsdag:  
Der skal stables en gruppe på benene (se punkt 4.) 
 
Arrangement med Jesper Carlsen d. 3. juni:  
Vi venter med at gøre mere ved denne til vi er ”ovre” 
arrangementet med Steen Møller. 
 
Bork Havnefest: 
Vi afventer. 
 
Julemarked:  
Der nedsættes en ny gruppe med Maria som tovholder.  
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Punkt 4 Gruppe til arbejdsdag  

Der skal stables en gruppe på benene som kan være tovholdere 
på især den administrative del af arbejdsdagen, bl.a. 
koordinering af opgaver, finde tovholdere, lave arbejdsplan mm. 
 
Anne udformer et skriv der sendes ud til forældre, med en 
opfordring til at melde sig til gruppen, hvis det skulle have 
interesse. Skrivet sendes til foreningens øvrige medlemmer til 
godkendelse. Der skal findes 3 eller 4 forældre til gruppen. 
 
Det administrative er en stor opgave i forhold til arbejdsdagen, 
så det ville være godt med flere hænder at fordele opgaverne 
på. Vi kan i Støtteforeningen fortsat hjælpe med at lede og 
fordele opgaverne. Derudover er det tænkt at pedellerne skal 
spille en større rolle i forhold til arbejdsdagen – vi er stadig 
behjælpelige, men holder os mere i baggrunden.  
 
Spørgsmålet er om der skulle laves en form for afslutning på 
selve dagen, inden alle går hvert til sit.  

 

Punkt 5  Skovhave 

 
Anders har talt med Per som har sat Skovhaven på dagsorden 
til lærermøde d. 26.01.22. Både Per og Anders tænker at der vil 
være opbakning, i forhold til de udmeldinger der er tilkendegivet 
hidtil.  
 
Anders og Rasmus tager i banken og hører om vi kan låne 
pengene. Det er 140.000 pr. hektar (ca. 2,2 hektar i alt).  
 
Skovhaven med bålhytte skal etableres som en samlet plan som 

vi udfører bid for bid. 

 

Punkt 6 Andre arrangementer  

Vi er ikke klar til nye ting lige pt., men det kunne være rart at 
prøve nye ting, når vi kan finde tiden og overskuddet til det. 
Eventuelt stable et loppemarked på benene, som tidligere 
foreslået.   
 

 
Nytårskuren d. 14/01.22 udskydes og vi samles når Corona 
tillader det.  
 
Diana tager kontakt til Ravens food Truck og hører om 
muligheden for at stille vognen op på Skolen. For hver solgt 
burger giver de et overskud til Støtteforeningen.  
Diana oplyser at de foreslår d. 26/02-22. De kan være der i 
tidsrummet d. 16.-30 - 19.30 og de giver mellem 10-12 kr. pr 
solgt burger.  

 

 Punkt 7    Eventuelt   

Anders sender en mail til Jette med info om den mail man kan sende 

fakturaer til.  

 

Der er generalforsamling d. 25. april. Jan, Rasmus, Mads og Diana er på 

valg. Der skal drøftes en del omkring hallen og der er generelt en del der skal 

diskuteres. Pia og Jens hopper af hallen.  
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Spørgsmålet er om halleje mm. skal ligge i Støtteforeningen. 

 

Per kunne godt bruge noget hjælp til økonomien. Jan/Rasmus/Anders tager en snak 

med Pernille om vi i Støtteforeningen kan bistå Per med noget ”hjælp”. Det kunne 

være et møde mellem Pernille, Per, Anders og Rasmus.  

 

Mødet kunne komme i forbindelse med Skovhaven samt den økonomi der knytter sig 

til et jordkøb. Tanken er, at vi kan ikke købe jord før vi har en ordentlig økonomi.  

 

 

 

 

 


